
Rada Gminy Wizna 

Radni - Sesja 

Protokół nr XXXVII/2022 

XXXVII Sesja w dniu 31 maja 2022 roku 

Obrady rozpoczęto 31 maja 2022 roku o godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:15 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Damian Godlewski 

2. Piotr Grabowski 

3. Iwona Grodzka 

4. Wiesław Kapelewski 

5. Marek Laskowski 

6. Andrzej Matejkowski 

7. Marcin Modzelewski 

8. Jan Mroczkowski 

9. Grzegorz Wojciech Murawski 

10. Grzegorz Nacewicz 

11. Marek Lech Sawicki 

12. Tomasz Szyłak 

13. Marcin Wiśniewski 

14. Szczepan Wróblewski 

15. Adam Zalewski 

1. Otwarcie obrad. 

Przewodnicząca Iwona Grodzka: Dzień dobry Państwu. Otwieram obrady XXXVII sesji Rady 

Gminy Wizna. Serdecznie witam wszystkich przybyłych na nasze obrady: Panów Radnych, 

pana Wójta, pana Zastępcę, pracowników Urzędu Gminy , Panie i Panów sołtysów i 

wszystkich mieszkańców, którzy łączą się z nami . 

 Bardzo proszę panów Radnych o zalogowanie się i naciśnięcie przycisku kworum celem 

sprawdzenia obecności. W obradach uczestniczy 14 radnych. 

 

2. Przyjęcie porządku dziennego obrad. 

Przewodnicząca Iwona Grodzka: Panowie Radni otrzymaliście projekt porządku obrad wraz z  

wszystkimi materiałami potrzebnymi na dzisiejszą sesję wraz z projektami uchwał . Czy są 

uwagi do proponowanego porządku obrad? Jeżeli nie ma uwag . 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku dziennego obrad..  

Przystępujemy do głosowania nad porządkiem. Kto jest za? Kto jest przeciw? w głosowaniu 

wzięło udział 14 Radnych wszyscy głosowali na tak. 

 

Wyniki głosowania 

Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

Tak (14) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz Wojciech Murawski, Grzegorz 

Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, 

Adam Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Matejkowski 

Przewodnicząca Iwona Grodzka: Panowie radni otrzymaliście na swoje skrzynki mailowe 

protokół z ostatniej sesji. Czy są uwagi do protokołu? Nie widzę uwag. 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami oraz 

sprawozdanie z uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji punktu 3 porządku obrad,. 

Sprawozdanie Wójta Gminy Wizna z działalności w okresie między sesjami oraz 

sprawozdanie z uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji. Proszę pana Wójta o zabranie głosu.  

Wójt Mariusz Soliwoda: Pani przewodnicząca, panie Wiceprzewodniczący, szanowni radni, 

szanowni sołtysi i osoby oglądające nas za pomocą środków elektronicznego przekazu. 

Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XXXVI sesji Rady Gminy w dniu 14 kwietnia 

2022 roku. Rada Gminy  podjęła uchwały w następujących sprawach: 

1. uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok- przesłana do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej oraz Redakcji   Dziennika Urzędowego Województwa Podlaskiego celem 

ogłoszenia, 

2. uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wizna na lata 2022- 

2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata  2022-2038 . - przesłana do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej 

3. uchwała w sprawie upoważnienia do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji w 

sprawach dotyczących wypłaty świadczenia pieniężnego przysługującego z tytułu 

zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia  obywatelom Ukrainy.- przesłana do Wojewody 

Podlaskiego oraz Redakcji   Dziennika Urzędowego Województwa Podlaskiego celem 

ogłoszenia, 

4. uchwała w sprawie opłaty targowej, - przesłana do Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz 

Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa Podlaskiego celem ogłoszenia, 

5. uchwała w sprawie wieloletniego programu gospodarowania  mieszkaniowym zasobem 

gminy, zasad polityki czynszowej oraz zasad wynajmowania lokali, 

przesłana do Wojewody Podlaskiego oraz Redakcji   Dziennika Urzędowego  Województwa 

Podlaskiego celem ogłoszenia 

Jeśli chodzi o prowadzone działania w gminie to tak jak Państwa zachęcam do śledzenia 

naszego Biuletynu informacji Publicznej. Przypominam ,że otrzymaliśmy środki w wysokości 

780.tyś zł z urzędu Marszałkowskiego i w tym momencie zajmujemy się zadaniami , które 

musimy te zadania dokończyć do końca tego roku. 

Także już mamy wyłonionego wykonawcę na 3 odcinki ulic: czyli ul. Szkolnej, Obrońców 

Wizny i ul. w Starym Bożejewie przy firmie Plastixal tam gdzie mamy bruk. 

 W tym tygodniu spotykam się z projektantem, który będzie nam robił dokumentacje na ul. 

Srebrowską od kapliczki do drogi krajowej , ul. Cmentarna, jeśli chodzi o przebudowanie 

tego skrzyżowania oraz dalej wymianę nawierzchni na ul. Cmentarnej oraz ul Polną którą 

będziemy chcieli też w tym roku jeszcze zmodernizować .  

Ogłosiliśmy też pytania ofertowe dotyczące oświetlenia czyli na wymianę naszych opraw 

ledowych oraz lamp solarnych. Czekamy na oferty. 



Inwestycje które trwają to w systemie zaprojektuj -buduj na naszą ul Witkowo  

Inwestycje które mam nadzieję już niedługo się skończą to inwestycja:  1. Budowa 

kolektorów deszczowych mamy w bardzo zaawansowanym stopniu realizowane 

Skończyliśmy w zasadzie kończymy wymianę sieci wodociągowej na ul Mickiewicza. 

 Mam nadzieję, że za chwilę ruszą prace, jeśli chodzi o modernizację tejże ulicy. Niestety 

mam przykrą informację firma, która została wyłoniona w drodze przetargu, jeśli chodzi o 

remont świetlicy w miejscowości Męczki zrezygnowała z umowy w ubiegłym tygodniu więc 

musimy rozpocząć ponowne postępowanie . Wydłużyć terminy oddania. To jeśli chodzi o te 

inwestycje , które pamiętam. Korzystam z okazji bo niestety będę musiał wyjść ze względu na 

zebranie, które mam w Biebrzańskim Parku Narodowym. 

 Chciałbym z tego miejsca podziękować dla Pana Posła Gwiazdowskiego za zorganizowanie 

dla naszych radnych i między innymi sołtysów za zorganizowanie wyprawy do Sejmu .  

Też chciałbym Państwu zwrócić uwagę że został ogłoszony wynik konkursu jeśli chodzi 

nabór  II edycji Programu Polski Ład. Nasze 2 wnioski uzyskały akceptację więc wkrótce 

będziemy ruszać przede wszystkim z pierwszym wnioskiem bo on jest stosunkowo prosty a 

mianowicie modernizacja dróg gruntowych i dojazdowych do pól. Mamy tam w zadaniu 

wyselekcjonowane kilkanaście dróg o łącznej długości ponad 15 kilometrów i chcemy to w 

miarę szybko zrealizować. Czekamy na rozstrzygnięcie kolejnego konkursu który ma nastąpić 

w czerwcu . Tam złożyliśmy wniosek o termomodernizacje budynku Szkoły podstawowej w 

Starym Bożejewie To tyle dziękuję . Jeszcze chciałbym zaprosić tak jak Państwo dostaliście 

smsy o pozostanie po sesji będzie dyrektor Regionalnej Ochrony Środowiska. Sprawy można 

poruszać wszystkie w zasadzie kluczowym tutaj jest temat  łąk na terenie Bagna Wizna czyli 

za mostem czy za rzeką. Dziękuję bardzo. 

 

4. Sprawozdanie Komisji Rady Gminy Wizna z działalności między sesjami 

,, Przewodnicząca Iwona Grodzka: Dziękuję. Przystępujemy do realizacji punktu 4 porządku 

obrad. Sprawozdanie Komisji Rady Gminy Wizna z działalności między sesjami. 

Między sesjami odbyła się w dniu dzisiejszym komisji Rozwoju Gospodarczego Budżetu i 

Finansów nieobecny był na komisji z przyczyn zdrowotnych przewodniczący więc bardzo 

proszę Zastępcę Pana Szyłaka o sprawozdanie. 

 Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Tomasz Szyłak 

Pani Przewodnicząca, panie wójcie , panowie radni , sołtysi. Komisja Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 31 maja  2022 r.  rozpatrzyła i zaopiniowała 

pozytywnie pod obrady sesji projekty uchwał w sprawie : 

1.projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok  

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wizna na 

lata 2022- 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2038 

3.Projekt uchwały w sprawie przekazania pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu 

przez Gminę Wizna.  

4, projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy, zasad polityki czynszowej oraz zasad wynajmowania lokali. 

5.projekt uchwały w sprawie upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach z 

zakresu przyznania lub wypłaty świadczenia pieniężnego przysługującego z tytułu 

zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy. 

d. projekt uchwały w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wizna . 

e. projekt uchwały w sprawie ustanowienia herbu, flagi, flagi stolikowej, banneru, pieczęci 

Gminy Wizna oraz zasad ich używania. Dziękuje bardzo. 

 

 



 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Iwona Grodzka: Dziękuję. Na nasze obrady przybył radny Andrzej 

Matejkowski. 

W obradach uczestniczy w tej chwili 15 radnych Przystępujemy do realizacji punktu 5 

porządku obrad Interpelacje i zapytania radnych. 

Czy panowie radni macie  zapytania bądź interpelacje  ? Nie widzę. 

 Wpłynęło do nas podanie na wstępie jest napisane podanie. Pod podaniem jest  petycja. więc 

nie wiem jak to to traktować myślę że jako podanie - petycje 

Myślę, że petycje. Podpisane jest pani B. Szczepaniak, Srebrowo gmina Wizna. Do Rady 

Gminy Wizna. Zwracam się z uprzejmą prośbą o oświetlenie mostów znajdujących się z 

jednej i drugiej strony wsi Srebrowo. 

Jeden znajduje się przy posiadłości Czarnowskich. W nocy jest bardzo ciemno i 

niebezpiecznie. Most ten jest ciągle podkopywany przez bobry. Zdarza się że powstanie 

wielka dziura, przy czym jest niebezpiecznie. 

Mieszkańcy sugerują iż jak nie ma tam słupa należy światło zrobić na słupie z drewna, a 

należy go oświetlić. Z drugiej strony Srebrowa znajduje się most na Rudzie, też 

nieoświetlony. Tam są słupy gdzie można i trzeba zrobić oświetlenie. 

Poza tym mieszkańcy pytają co z internetem, który miał być doprowadzony do wsi, położono 

kable i sprawa ucichła. Duża ilość mieszkańców pracuje zdalnie, korzystając z komputera i 

jest potrzebny też dla dzieci uczących się zdalnie, szczególnie podczas pandemii. 

Poza tym wyrównano już teren pod Remizą strażacką, ale ona jest w opłakanym stanie. 

Mieszkańcy robili ja czynem społecznym, dlatego, że jest potrzebna. Robimy tam komunie, 

małe przyjęcia weselne,, urodzinowe itp. 

Ale zimą jest bardzo zimno i dlatego nic tam nie można zorganizować. Mimo tego w tym 

roku młodzież wsi robiła Sylwestra. W innych miejscowościach świetlice przebudowano z 

ruin, a sołectwo Srebrowo ciągle czeka na remont świetlicy. Pod petycją podpisali się 

mieszkańcy wsi. 

P.S. Ponadto mam jeszcze jedną  prośbę, która dotyczy mojego niepełnosprawnego syna 

Zbigniewa Szczepaniaka, który prosi o barierkę na schodach do remizy, ponieważ nie może 

tam bez przytrzymania się wejść. Ostatnio był okulista w remizie, ale on nie skorzystał, 

ponieważ tam nie mógł wejść. Pod petycją podpisali się mieszkańcy wsi w ilości 20 osób. 

Czy pan Wójt może w tej chwili na ten temat udzielić nam odpowiedzi? Jeśli nie, to myślę że 

zastanowimy się nad tym dlatego, że petycja wpłynęła do nas 25 maja do gminy. 

Wójt Mariusz Soliwoda: Proszę o przekazanie petycji i ja się ustosunkuję do niej bo teraz tak 

ad hoc to nie będę....  

Przewodnicząca Iwona Grodzka: Dlatego pytam. Myślę, że przekażemy i wtedy odpowiemy 

na petycję. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wizna na 2022 rok. 

Przewodnicząca Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji punktu 6 porządku obrad:  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w   budżecie Gminy Wizna na 2022 rok. 

Projekt uchwały był rozpatrywany na komisji. Został zaopiniowany pozytywnie. Czy są 

pytania do projektu uchwały? Nie widzę pytań? 

 

Przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? W 

głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Wszyscy byli na tak. 

 

 



 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wizna na 2022 rok..  

 

Wyniki głosowania 

Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

Tak (15) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 

Wojciech Murawski, Grzegorz Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin 

Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, Adam Zalewski 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wizna 

na lata 2022- 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2038. 

Przewodnicząca Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji pkt 7 porządku obrad: Podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wizna na lata 2022- 

2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2038. 

Projekt uchwały również był rozpatrywany na komisji. Został zaopiniowany pozytywnie. Czy 

panowie radni macie uwagi do 

projektu uchwały? Nie widzę pytań. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Wszyscy byli na tak. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wizna na lata 

2022- 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2038..  

 

Wyniki głosowania 
Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

Tak (15) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 

Wojciech Murawski, Grzegorz Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin 

Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, Adam Zalewski 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania pomocy finansowej Powiatowi 

Łomżyńskiemu przez Gminę Wizna. 

Przewodnicząca Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji pkt 8 porządku obrad :Podjęcie 

uchwały w sprawie przekazania pomocy finansowej powiatowi łomżyńskiemu przez Gminę 

Wizna. 

Projekt uchwały był rozpatrywany na komisji . Został  zaopiniowany pozytywnie. Czy 

Panowie radni mają pytania do projektu uchwały? 

Nie widzę pytań .Przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Panie radny Nacewicz bardzo proszę o głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 

15 radnych. Wszyscy byli na tak. Uchwała została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 



Podjęcie uchwały w sprawie przekazania pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu 

przez Gminę Wizna..  

 

Wyniki głosowania 
Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Tak (15) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 

Wojciech Murawski, Grzegorz Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin 

Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, Adam Zalewski 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy, zasad polityki czynszowej oraz zasad wynajmowania lokali. 

Przewodnicząca Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji pkt 9 porządku obrad. Podjęcie 

uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

gminy, zasad polityki czynszowej oraz zasad wynajmowania lokali. 

Projekt uchwały  również był rozpatrywany na komisji. Został zaopiniowany pozytywnie.  

Panowie Radni macie  pytania do projektu uchwały ? 

 

Wójt Mariusz Soliwoda: Czy ja mogę coś dodać? To tylko do wiadomości radnych i 

sołtysów. Często są pytania: na jakiej zasadzie te lokale są przyznawane?  Taki wniosek 

powinien trafić do komisji, która jest w Gminie i ta komisja rozpatruje te podania i opiniuje 

pozytywnie albo negatywnie. Więc to tylko taka uwaga. 

Przewodnicząca Iwona Grodzka: Nie ma pytań. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za? 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Wszyscy byli na tak. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy, zasad polityki czynszowej oraz zasad wynajmowania lokali..  

 

Wyniki głosowania 
Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

Tak (15) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 

Wojciech Murawski, Grzegorz Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin 

Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, Adam Zalewski 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach z 

zakresu przyznania lub wypłaty świadczenia pieniężnego przysługującego z tytułu 

zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy. 

Przewodnicząca Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji pkt 10 porządku obrad : 

Podjęcie uchwały w sprawie w upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach z 

zakresu przyznania lub wypłaty świadczenia pieniężnego przysługującego z tytułu 

zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom  Ukrainy. 



Projekt uchwały również rozpatrywany na komisji, Został zaopiniowany pozytywnie. 

Panowie radni macie  pytania? 

Jeżeli nie ma pytań, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Wszyscy byli na tak. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach z 

zakresu przyznania lub wypłaty świadczenia pieniężnego przysługującego z tytułu 

zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy..  

 

Wyniki głosowania 
Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

Tak (15) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 

Wojciech Murawski, Grzegorz Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin 

Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, Adam Zalewski 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wizna. 

Przewodnicząca Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji od punktu 11 porządku obrad 

: Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wizna. 

Projekt uchwały również rozpatrywany na komisji, Został zaopiniowany pozytywnie. Czy 

panowie radni macie  pytania do projektu uchwały? Nie widzę pytań. Przystępujemy do 

głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Wszyscy byli na tak. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wizna..  

 

Wyniki głosowania 

Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

Tak (15) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 

Wojciech Murawski, Grzegorz Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin 

Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, Adam Zalewski 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia herbu, flagi, flagi stolikowej, banneru, 

pieczęci Gminy Wizna oraz zasad ich używania. 

Przewodnicząca Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji od punktu 12 porządku obrad : 



Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia herbu, flagi, flagi stolikowej, banneru, pieczęci 

Gminy Wizna oraz zasad ich używania. Proszę pana Wójta o zabranie głosu 

Wójt Mariusz Soliwoda: Szanowni państwo, w ubiegłym roku ogłosiliśmy konkurs na zmianę 

naszego herbu. Nie jest to fanaberia, tylko sami wiecie jak nasz herb wygląda, jak 

interesowaliście się jak wygląda nasza flaga. 

Nijak się maja z herbem. Jak pytałem heraldyków ciężko było odróżnić co na 

dotychczasowym herbie się znajduje. Jaki to jest rodzaj zwierzęcia. Więc chcieliśmy 

uporządkować zgodnie z naszą historią, historią Ziemi Wiskiej, zgodnie z tymi przekazami, 

które były historyczne. Chcieliśmy to uporządkować. Też przy okazji uroczystości, czy 

gminnych czy państwowych chcielibyśmy też podkreślać to chociażby naszą flagą. 

Wiadomo, że miejscowość Wizna i cała ziemia Wiska jest to miejscowość z ogromnymi 

tradycjami, które nie zaczynają się w `39 roku, ale tak naprawdę z okresu średniowiecza. 

Przypomnę państwu, kto się interesował historią, że w okresie XII wieku ta nasza 

miejscowość Kasztelania Wiska była mniej więcej wielkości Gniezna. 

Więc to jakby poprawi nasz wizerunek, i stąd szanowni państwo tu macie za plecami pani 

przewodniczącej wykonany banner, który będzie identyfikował nas. Też został przygotowany 

herb, który zawiśnie obok naszego godła państwowego. Więc to tylko sprawa 

uporządkowania. Zależało mi na tym, żeby była ta identyfikacja w jakiś sposób jednoznaczna. 

Tak jak powiedziałem flaga obecnie uchwalona jakiś czas temu przez Radę Gminy nie spełnia 

standardów. Uzyskaliśmy zgodę Komisji Heraldyki Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i 

Administracji 

Trochę to trwało, bo prawie dwa lata, ale mamy to. Więc teraz możemy już swobodnie 

identyfikować mieć swoją flagę czy chociażby porządny herb. To tyle jeśli są pytania to 

bardzo proszę jeśli nie to dziękuję 

sołtys wsi Srebrowo co to jest ? Wójt Gminy Mariusz Soliwoda pani sołtys to jest tur. To 

zgodnie z pieczęciami które się znajdują w archiwach na Uniwersytecie Jagiellońskim w 

Krakowie 

Przewodnicząca Iwona Grodzka: dziękuję . Czy sa jeszcze pytania? Jeżeli nie ma pytań 

Przystępujemy do głosowania .Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? W 

głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Wszyscy byli na tak. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia herbu, flagi, flagi stolikowej, banneru, pieczęci 

Gminy Wizna oraz zasad ich używania..  

 

Wyniki głosowania 

Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

Tak (15) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 

Wojciech Murawski, Grzegorz Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin 

Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, Adam Zalewski 

 

13. Sprawozdanie opisowe z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wiźnie za rok 

2021. 

Przewodnicząca Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji od punktu 13 porządku obrad 

: Sprawozdanie opisowe z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wiźnie za rok 2021. 



Panowie Radni otrzymaliście na swoje skrzynki emaile Sprawozdanie. Bardzo prosimy Panią 

Kierownik jeszcze nie dotarła o jest. 

Bardzo prosimy Panią Kierownik o zabranie głosu . Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Wiźnie Grażyna Kania Tak jak Pani Przewodnicząca powiedziała otrzymaliście Państwo 

takie bardzo szczegółowe opisowe sprawozdanie najpierw  przedstawię te najważniejsze fakty 

z tego sprawozdania 

I tak w 2021 roku kadra Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawia się następująco : kierownik 

1 etat, pracownicy socjalni - 3 osoby na pełen etat, do świadczeń rodzinnych - 1 osoba 

Wydatki poniesione przez Ośrodek Pomocy społecznej to ogólna kwota 6 mln o 87 zł i 31 gr 

Na kwotę tą złożyły się takie wydatki jak : pomoc społeczna w której skład wchodzi 

przeciwdziałanie przemocy dla osób pobierających świadczenia, zasiłki celowe, okresowe, 

zasiłki stałe , opłaty za domy pomocy społecznej, dożywianie dzieci , utrzymanie ośrodka i tu 

jest kwota 660 407, 85 edukacja i stypendia 64 312 06 , wydatki na rodzinę : świadczenia 

wychowawcze i świadczenia rodzinne, fundusz alimentacyjny, karta dużej rodziny składki 

zdrowotne, ubezpieczenie od tych świadczeń rodzinnych i cała suma to jest 5 mln 355 367,40 

Ogólnie z pomocy społecznej skorzystało 83 rodziny Największym takim powodem dla 

którego ludzie korzystają to było ubóstwo i teraz tak zasiłki stale to skorzystało 21 osób 

,zasiłki okresowe 20 osób , decyzji wydano na zasiłki celowe było 46, z domu pomocy 

społecznej skorzystało 6 osób, dożywianie dzieci - 31 osób, składki na ubezpieczenia do 

świadczeń zdrowotnych 18 osób, wydano 102 decyzji odnośnie ubezpieczenia zdrowotnego 

ze środków publicznych 2 decyzje. Ośrodek Pomocy Społecznej realizował w zakresie 

przemocy to były prowadzone Niebieskie Karty było 5 Natomiast odnośnie wspierania 

rodziny to w systemie rodziny i pieczy zstępczej to OPS płaci za pobyt dzieci w rodzinach 

zastępczych 4 osoby, Karta Dużej rodziny wpłynęło wniosków 13 wydano 44 karty dla 26 dla 

rodziców 18 dla dzieci Świadczenia rodzinne czyli tutaj skorzystało około 200 rodzin zasiłki 

140 rodzin, i świadczenia pielęgnacyjne Natomiast świadczenia wychowawcze to było 380 

rodzin I Jeszcze oczywiście praca socjalna w sumie83 rodziny dodam jeszcze że od stycznia 

w naszych strukturach czyli Ośrodka Pomocy Społecznej jest klub Senior plus który został 

utworzony z dofinansowania to wszystko dziękuję. 

 Przewodnicząca Iwona Grodzka: Panowie Radni może macie pytania do pani Kierownik 

odnośnie sprawozdania Dziękujemy bardzo 

 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Iwona Grodzka:  Przystępujemy do realizacji punktu 14 porządku obrad: 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. Pytań od Radnych nie było interpelacji 

również . Interpelacja która odczytałam od Pani sołtys będzie rozpatrzona w odpowiednim na 

to czasie. 

 

15. Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodnicząca Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji punktu 15 porządku obrad: 

Wolne wnioski i zapytania. Czy Panowie Radni macie pytania Proszę radny Laskowski. 

 radny Marek Laskowski mam pytanie czy już został zakończony ten kanał deszczowy po 

prostu co był zaczęty, Czy  już on skończony w ogóle? 

 

Wójt Gminy Mariusz Soliwoda ; kolektory deszczowe te które biegną przez Wizne inwestycja 

jest w trakcie Jest w znacznym stopniu zawansowana Jeszcze inwestycja nie została 

zakończona Nie zgłoszono zakończenia robót 

radny Marek Laskowski to Ja Pnie Wójcie mam taką prośbę czy byłaby możliwość. 

Mieszkańcy po prywatnej posesji czy on będzie tam dalej odprowadzenie wody czy będzie 

podczyszczone Czy oni w własnym zakresie musza to robić  



Wójt Gminy Mariusz Soliwoda ; zgodnie z informacjami wynikającymi z naszego biuletynu 

informacji publicznej ogłosiliśmy zapytanie ofertowe o wyczyszczenie rowów kanałów 

ciekowych które będą doprowadzone do samego cieku głównego Jest jeden element naprawdę 

czy wszyscy nam pozwolą My jesteśmy przygotowani na to żeby to uporządkować do samego 

odprowadzenia do Narwi 

 

Radny Marek Laskowski to dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka czy są jeszcze pytania ? 

Wójt Gminy Mariusz Soliwoda to kilka chciałbym chwilkę Przewodnicząca Rady Iwona 

Grodzka proszę. Wójt Gminy Mariusz Soliwoda to kilka spraw korzystając właśnie z okazji 

że mamy Państwa Sołtysów takich technicznych realizujemy powoli fundusze niektórzy 

powoli niektórzy szybko Fundusze sołeckie to bardzo bym prosił jeśli chodzi o wszelkie 

jakiekolwiek zmiany zakupy o kontakt z Panią Magdaleną Mroczkowską - Stankiewicz , z 

naszą księgowością Nie popełniać błędów żeby biegać z fakturami poprawić Opisywać pewne 

elementy które musza wystąpić jak zapytania ofertowe 

czy rozeznanie cenowe one muszą wystąpić Przypominam że to nie są fundusze sołectwa to 

są fundusze budżetu gminy przyznane sołectw do zarządzania Tak to wygląda Tak my jako 

budżet musimy spełniać wszystkie warunki dotyczące finansów publicznych Także serdeczna 

prośba żeby później nie było problemów Jeśli chodzi o zebrania sołeckie związane z 

kolejnym funduszem sołeckim to sygnalizuje taki element że będę oczekiwał od Państwa że 

przynajmniej do 15 sierpnia ustalić daty tych spotkań Ponieważ nie wszyscy niektórzy 

mieszkańcy niektórych miejscowości nie będę wymieniał których mówią ze nie mają 

świadomości kiedy te zebrania są robione po cichu nie mają wpływu Także opublikujemy 

daty i godziny wszystkich zebrań sołeckich które do końca  września powinny się odbyć i 

mam nadzieję że już tutaj żadnych do pracy sołtysów że ktoś czegoś tam nie wiedział I jeśli 

chodzi o jedną taką informację to typowo 3 lipca w niedzielę mam że zawita do nas krwiobus 

i będzie można oddać honorowo krew Także wszystkich którzy mogą serdecznie zachęcam 

powiem tak nie zawsze nam po drodze do tego punktu krwiodawstwa Ja wiem po sobie czuje 

taka potrzebę oddawania krwi właśnie podczas jak ostatni raz oddawałem krew to omówiłem 

sprawę z Panią Kierownik zaprosiłem ten autobus z krwiodawstwem 3 lipca będzie u nas 

gościł.  

Jeszcze raz chcę tylko przypomnieć wszystkie dokumenty które  są na komisjach które sa na 

sesjach jak są ogłoszone Te nasze spotkania na naszej stronie internetowej tutaj nie ma nic 

tajnego Wszystkie dokumenty po kolei zgodnie z porządkiem obrad można sobie do nich 

zajrzeć, przeczytać Czym się zajmuje komisja poszczególna czym się zajmuje Rada Gminy. 

Także i naprawdę nie ciężko je znaleźć. Ja uważam, że nasza Gmina jest jedna z bardziej 

transparentnie pracujących bo naprawdę wszystko jest jak na dłoni.  

Więc tutaj nic się nie dzieje i jeszcze korzystając szanowni Państwo sołtysi chciałbym 

doprecyzować tylko informację. Bo różne informacje krążą na temat zadłużenia naszej gminy 

to chciałbym powiedzieć że na dzień 31 maja zadłużenie naszej gminy  jest na poziomie 1 

miliona 35 tysięcy zł To jest stan faktyczny i tego się trzymajmy. Co więcej zgodnie z 

planami, które ze zmianami budżetowymi które zostały przyjęte dzisiaj przez komisję i przez 

Radę Gminy chcemy ten dług nadpłacać a nie trzymać go do końca ze względu na to żeby 

płacić jak najniższe odsetki. Wykorzystujemy pieniądze rozsądnie i dlatego tak też chcemy 

postępować. To tyle jeśli chodzi o takie bieżące sprawy 

Ja bym chciał teraz powitać tutaj na naszym spotkaniu na naszej sesji Panią Dyrektor 

Regionalnego, Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska Panią Beatę Bezuwik . Bardzo 

serdecznie witam dziękuje bardzo że przyjęła zaproszenie drażliwy temat, który dotyczy 

dużej części naszych rolników chodzi o kilka tysięcy hektarów, które się znajdują za rzeką. 

więc po zakończeniu po zamknięciu sesji przez Panią Przewodniczącą będzie ten moment, że 



będzie można sobie z panią Dyrektor porozmawiać Tak jak tutaj w pytaniu od któregoś z 

radnych od Pana Grzegorza będzie też można porozmawiać na inne tematy nie tylko 

dotyczące Bagna Wizna o ile Pani Dyrektor będzie w stanie odpowiedzieć to myślę, że 

odpowie. tak że dziękuje Państwu bardzo. I też jeszcze chciałbym podkreślić tutaj 

niebagatelną rolę Pana Posła Kazimierza Gwiazdowskiego który nie ukrywam jest częstym 

gościem u Nas to też we współpracy z Nim odwiedziliśmy Panią Dyrektor w Białymstoku 

żeby porozmawiać o jakże ważnych rzeczach dla naszych rolników i Pani Dyrektor Nas 

przyjęła i skorzystała dzisiaj z zaproszenia Tak że dziękuję bardzo. 

 

16. Zamknięcie obrad. 

 Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka dziękuję . Czy są jeszcze pytania. Nie widzę pytań. W 

związku z wyczerpaniem porządku obrad. Zamykam  XXXVII sesję rady gminy Wizna. 

Bardzo dziękuję wszystkim za przybycie i  zachęcam na  pozostanie na spotkaniu z Panią 

Dyrektor 

                                                                             Przewodniczący 

                                                                               Rada Gminy Wizna 

                                                                                         Iwona Grodzka  

  

 

Przygotował(a): Dział Informatyczny 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


